



产品目录 Product Poster

倍仕得园区鸟瞰图
Beisit factory Aeroview



做人, 把人品做好.
做企业, 把产品做好.

董事长: 郑永乐

目录

Contents

一、储能连接器系列.....	01
Energy Storage Solution	
二、液冷快速连接器.....	03
Liquid Cooled Quick Coupler	
三、储能柜液冷解决方案.....	05
Energy Storage Cabinet Liquid Cooling Solution	
四、流体快速连接器.....	07
Fluid Quick Connection	
五、轨道列车接线盒.....	09
Rail-Vehicle Junction Box	
六、列车跨接电缆总成.....	11
Railway Jumper Cable Assembly	
七、机器人管线包.....	12
Robot Pipe Bundle Package	
八、重载连接器.....	13
Heavy Duty Connectors	
九、圆形连接器.....	14
M Series Circular Connectors	
十、超高频RFID工业级读写器.....	15
UHF RFID Industrial Reader/Writer Series	
十一、防爆系列.....	17
Explosion-proof Series	
十二、防水电缆固定头.....	19
Waterproof Cable Fixing Head	
十三、防水透气系列.....	21
Waterproof & Breathable Series	
十四、软管及软管接头系列.....	22
Hose & Hose Connector Series	
十五、穿线板系列.....	23
Cable Entry Series	

提示：如需以上完整版产品样本册，请致电我们或以邮件方式获取。

Tip: If you need a complete catalogue for the above product categories, please feel free to call or email us.

BEISIT®

储能连接器系列

Energy Storage Solution





铜排连接
Copper Busbar Connection

操作简便、结构精巧、成本经济，可实现柜内外最优化连接。

Easy operation, well-structured, economic, optimal connection can be achieved within / with cabinet.



储能连接器
Energy Storage System Connectors

高防护、快速插拔、防误插、360° 自由旋转的储能连接器，实现储能电池包间的快速连接。

High protective, quick plug-in, mis-plug preventative, 360° freedom-rotating energy storage connector to realize quick connection with energy storage battery packs.



储能信号保护罩
Energy System Signal Protection Cover

高防护、多线并接，实现储能逆变器的网口集中防护。

High protective, multi-wire parallel integration, achieving centralized protection for the network interface of energy storage inverter.



穿墙式大电流接线端子
High Ampere Current Wall-through Terminal

安装方便，大功率，且有良好的机械性能防护等级高，功能性强。

Convenient installation, high power, good mechanical performance, high protection level and powerful function.



圆形连接器/RJ45
Circular Connectors / RJ45

行业标准M12、RJ45接口连接器，多规格多种类供选择，可实现控制信号的稳定传输。

Industrial standard M12 and RJ45 connectors, optional with model specifications and types, can obtain stable transmission for control signals.



储能系统：包含电池簇，控制系统，变流系统，汇流柜，升压变压器等主要系统；其中控制系统由能源管理系统EMS，电池管理系统BMS和辅助系统组成（如消防系统，热管理系统，监控系统等）

Energy storage system: main systems including battery cluster, control system, converter system, combiner cabinet, step-up transformer etc.; The control system consists of energy management system EMS, battery management system BMS and auxiliary systems (such as fire extinguishing system, thermal management system, monitoring system etc.)

应用领域：储能逆变器、户用储能、工商业及大储能等。

Application Areas: Energy storage inverters, residential energy storage, commercial and large-scale energy storage, etc.

液冷快速连接器

Liquid Cooled Quick Coupler





防折弯液冷快速连接器
Anti bending liquid cooled quick connector



液冷快速连接器
Liquid cooled quick coupler



液冷管路
Liquid cooling pipeline

安全：双向密封，平头设计，接头/断开无泄漏；

可靠：产品适用温度范围根据不同O型圈可覆盖-40℃至110℃,更大范围温度请咨询；

便捷：质量轻，操作便捷；

丰富：有多种密封材质可选，可兼容各种流体；口径、接口均可以根据客户需求定制。

Safety: Two-way flow sealing, switch on/off with no leakage.

Reliability: Various sealing O-rings are available to all kinds of fluids, applicable temperature ranging from -40℃ to 110℃. For wider temperature range, please consult us.

Convenience: light weight, convenient operation.

Wide Range: Various sealing materials are compatible to all kinds of fluids; drift diameter, connection interface are available for customized requirements.

应用领域：数据中心、储能、超级充电桩等液冷领域。

Application: liquid cooling technology such as energy storage system and super electricity charging piles.

储能柜液冷解决方案

Energy Storage Cabinet Liquid Cooling Solution





BEISIT®

流体快速连接器

Fluid Quick Connection





SCB/SDB盲插式
Blind Connection Type



BBT卡口式
Bayonet Type



BTG三曲槽式
Triple Curved Groove Type



TSF螺纹锁紧式
Screw-Locking Type



BSL钢珠自锁式
Ball-Locking Type



TNW卡爪式
Self-locking Type

安全环保：双向平面密封，连接/断开无滴漏，让环境不受介质污染和介质不受外界污染。
稳定可靠：插头插座连接处，O型圈的径向设计，保证在连接时，阀门打开前已完成密封。
方便快捷：徒手操作，各种锁紧结构设计，推入及连接锁紧并密封，操作简单，方便快捷。
个性化定制：作为研发，生产，销售一体的厂家，可以为客户提供各种形式的开发定制。

Safety and Environmental Protection: Bi-directional flat sealing, no leakage during connection/disconnection, ensuring that the environment remains free from medium contamination, and the medium remains uncontaminated by external factors.

Stability and Reliability: The radial design of O-rings at the plug and socket connection ensures that sealing is achieved before the valve opens, ensuring stability and reliability.

Convenience and Speed: Hand-operated with various locking mechanisms, push-in and connection locking for quick and convenient operation.

Customization: As a manufacturer integrated in research, production, and sales, we can provide customers with various forms of customized development.

应用领域：化工、防务、核电、铁路、汽车、数据中心、储能、超级充电桩等领域。

Application Areas: Chemical industry, defense, nuclear power, railways, automotive, data centers, energy storage, supercharging stations, and other fields.

轨道车辆接线盒

Rail-Vehicle Junction Box





工业线缆组件
Industrial Cable Assemblies



工业接线盒
Industrial Junction Box

工业线缆组件：采用优质线缆与工业连接器提高连接可靠性，广泛应用于自动化控制、电力、机械设备等严苛环境。

工业接线盒：采用优质铝合金提高抗冲击性能，耐高温、防腐蚀，防护等级可达IP67，为轨道交通、工控设备等提供可靠保护。

Industrial Cable Assemblies: Enhance connection reliability by using high-quality cables and industrial connectors, widely used in demanding environments such as automation control, power, and mechanical equipment.

Industrial Junction Box: Made from high-quality aluminum alloy for improved impact resistance, high-temperature tolerance, corrosion resistance, and achieving a protection rating of up to IP67, providing reliable protection for rail transportation, industrial control equipment, and more.

应用领域：轨道交通、工业自动化、机械设备等。

Application Areas: Rail transportation, industrial automation, and mechanical equipment, etc.

BEISIT®

列车跨接电缆总成

Railway Jumper Cable Assembly



机器人管线包

Robot Pipe Bundle Package



BEISIT®

重载连接器

Heavy Duty Connectors





BEISIT®

超高频RFID工业级读写器

UHF RFID Industrial Reader/Writer Series





超高频RFID工业级读写器
UHF RFID Industrial Reader/Writer Series



超高频工业级天线
UHF Industrial Antenna



超高频标签
UHF RFID Tag

RFID（无线射频识别技术）是Radio Frequency Identification的缩写，无线射频识别技术是自动识别技术的一种，通过无线射频方式电子标签信息进行读写，从而达到识别目标和数据交换的目的，其被认为是21世纪最具发展潜力的信息技术之一。

坚固的压铸铝机身，通过72小时盐雾测试，满足 IP65 防护等级；

使用防震动圆形连接器接口，高速读取，适应车速160km，远距离读取，可达20米；

RFID (Radio Frequency Identification Technology) is an abbreviation for Radio Frequency Identification, defined as one type of automatic identification technology which can read and write radio frequency electronic tag information to identify targets and exchange data. It is recognized as one of the most promising information technologies in the 21st century.

Robust die cast aluminum body, 72 hours salt spray testing passed, reaching standard electrical protection level IP65.

Adopt anti vibration circular connector interface, high-speed reading, adaptable vehicle speed at 160km, remote reading ability, up to 20m faraway.

应用领域：轨道交通、工业制造、港口码头、生物医疗。

Application: rail transit, industry manufacturing, ports and wharves, biomedicine.

BEISIT®

防爆系列

Explosion-proof Series





隔爆电缆固定头
ATEX Cable Glands



隔爆呼吸阀
ATEX Ventilation Glands



配件
Accessories



防爆人脸识别系统
ATEX Face Recognition System



防爆RFID识别系统
ATEX RFID Identification System



防爆HMI
ATEX HMI



防爆一体电脑
ATEX Integrated Computer



不锈钢增安型防爆接线箱
S.S. Exe Exd Junction Box



不锈钢防爆配电控制装置
S.S. ATEX Power Distribution Control Device



防爆配电控制装置
ATEX Power Distribution Control Device

应用领域: 石油化工、海洋工程、生物、医药、天然气管网、防务、电力、交通。

Application: petrochemical industry, marine engineering, biology, medicine, natural gas pipeline network, military industry, electric power, transportation.

防水电缆固定头

Waterproof Cable Fixing Head





尼龙电缆固定头
Nylon Cable Glands



金属电缆固定头
Metal Cable Glands



冷缩式电缆固定头
Cold Shrink Cable gland



多孔、扁孔防水圈
Porous / Flat Seal



屏蔽电缆固定头
EMC Cable Glands



闷盖
Screw Plug



防折弯电缆固定头
Cable Glands With Strain Relief

防尘防水：出色的密封设计 防护等级可达IP68/IP69K；

安全可靠：通过多种极端环境测试 耐高低温、抗紫外、耐盐雾；

型号齐全：全系列型号 满足各种场景设备使用需求；

特殊定制：产品颜色及密封件均可定制 最快7天交付；

Dustproof and waterproof: excellent sealing design, standard electrical protection level IP68/IP69K available.

Safe and Secure: High and low temperature resistance, UV resistance, salt fog resistance, all passed through various extreme environment tests.

Full range model types: a full range of models to meet the use needs of various scene equipment.

OEM: Product colors and seals can be customized manufactured, soonest delivery time 7 days.

应用领域：工业装备、新能源汽车、光伏太阳能、轨道交通、 风电、户外照明、通讯基站、仪器仪表、安防等。

Application: industry equipment, new energy vehicles, photovoltaic solar energy, rail transit, wind power, outdoor lighting, communication base stations, instrumentation, security & defense etc.

防水透气系列

Waterproof & Breathable Series



软管及软管接头系列

Hose & Hose Connector Series



穿线板系列
Cable Entry Series





多孔方形密封穿线板
Cable Entry Plates—square type with multi-hole



多孔穿线夹板
Multi Cable Entry Clamping Plate



宝塔型密封穿线板
Cable Entry Grommets



多孔圆形密封穿线板
Perforated Circular Sealing Threading Plate



单孔穿线护套
Single Hole Threading Sheath

金属或塑料骨架强化的一体化设计，能满足IP54-IP68防护等级；
简单易用，适用于中低电流的线缆和不同形式管线的密封；
产品符合B/C/H等各种标准工业开口，符合RoHS和Reach标准；
具有良好的耐候性、耐紫外线和抗臭氧性；

Integrated design with metal or plastic skeleton reinforcement, IP54-IP68;
Easy for installation without using extra sealing or washer, Cable entry system for routing various cables, provide sealing for wide range of cable
Applicable to Type B/C/H in term of wall thickness, RoHS&Reach compliance;
Excellent climate resistance, UV proction and Ozone resistance

应用领域：电力柜、机械工程、车辆工程、工业自动化、铁路、风能、太阳能等。

Application: Power Utilities, Mechinery , Heavy-duty vehicle, Industrial Automation, Railway, Renewable energy etc.

倍仕得电气科技(杭州)股份有限公司
BEISIT ELECTRIC TECH (HANGZHOU) CO.,LTD.

浙江杭州临平经济技术开发区唐梅路1号 邮编: 311100

Add.: 1, Tangmei Rd., Linping Economic-Technological
Development Area, Hangzhou, Zhejiang 311100, China
Tel: 0086-571-8936 2888 E-mail: info@beisit.com
Http: // www.beisit.com

倍仕得电气科技(深圳)有限公司
BEISIT ELECTRIC TECH (SHENZHEN) CO.,LTD.

深圳龙华区壹成环智中心B座1203-1204单元 邮编: 518109

Add.: Unit 1203-1204, Building B, Yicheng Huanzhi Center,
Longhua District, Shenzhen 518109 China
Tel: 0086-755-23730413 E-mail: info@beisit.com
Http: // www.beisit.com

倍仕得电气科技(杭州)股份有限公司天津分公司
BEISIT ELECTRIC TECH (HANGZHOU) CO.,LTD. - TIANJIN BRANCH

天津河东津滨大道万达广场写字楼A座1416 邮编: 300171

Add.: #1416 Building A, Wanda Plaza Office Building,
Jinbin Avenue, Hedong District, Tianjin 300171 China
Tel: 0086-22-85453260 E-mail: info@beisit.com
Http: // www.beisit.com



微信公众号



官网



抖音

⚠ We reserve the right to make technical changes or modify the contents of this document without prior notice. All the agreed particulars shall prevail. All rights reserved.